

Västra Svealands Bågskytteförbund

Protokoll

Styrelsemöte 2018-06-14

Plats: Stråhallen, Karlskoga

Närvarande: Fredrik Rudin, Rolf Larsson, Jessica Larsson, Andreas Rosander och Birgitta Lundgren

Frånvarande: Sebastian Weststrand och Anders Wredendahl

1 Mötet öppnas:

Ordförande Fredrik Rudin hälsar välkomna.

2 Godkännande av dagordning:

Dagordningen fixades efter hand som mötet gick.

3 Föregående protokoll:

Föregående protokoll var årsmötet och konstituerade skrevs på och arkiverades.

4 Skrivelser:

- Inbjudan till SDF-konferens i Värmland 14/6 kl 16.00-21.00 plats meddelas senare. Detta hann vi inte med att delta på.
- Distriktskonferens kommer att anordnas i samarbete med SBF och SISU. Denna kommer att hållas i Nora. Inbjudan kommer senare.
- Kommer en vädjan från SM ansvarig Kurt Lundgren om arrangör till våra SM nästa år, särskilt JSM, där vår framtid finns.
- Tränarkonferens kommer hållas sista helgen i september i Visby. Särskild inbjudan har gått ut från SBF.

5 Rapporter:

- Andreas deltog på SBF:s årsstämma och den största diskussionen som blev efter detta var angående skjuttröja på prispallen.....
- Stadgarna skall läggas ut på hemsidan.

6 Ordföranden:

- Tog upp till diskussion angående hur mycket vi kan tänka oss att bidra med till de ungdomar som genomför NUM i Larvik. Vi enas och beslutar att bidra med 500 kr/ungdom som genomför tävlingen.

Västra Svealands Bågskytteförbund

7 **Ekonomi:**

- Vi har en stabil ekonomi.
- Vi behöver skriva statuter för hur Hammarö”pengarna” skall ansökas om och betalas ut.

8 **Utbildning:**

- HLR ligger kvar på ”to do listan”.
- Uppdateringskurser för domare hölls i Hallsberg den 28/6 och i Nora den 9/7.
- Vi funderar lite runt om vi ska arrangera någon slags föreläsning. Fråga gärna i föreningarna om vad medlemmarna skulle vilja ha för föreläsningar.

9 **Ungdomsverksamhet:**

- Vår ungdomsansvarige var ej på plats och av förklarliga skäl ligger vår ungdomsverksamhet lite lågt.
- Vi har en väldigt dålig uppslutning i våra föreningar på barn och ungdomar för tillfället.
- Vi ägnar en stund åt att fundera runt hur vi ska engagera fler till vår sport.

10 **Distriktsrekord:**

- Hittills i år har det slagits 24 st rekord.

11 **Övrigt:**

- Inga övriga frågor fanns på detta möte.

12 **Nästa möte och avslutning:**

- Nästa möte hålls 21/8 kl 18.00 i Stråhallen.

Ordförande tackar för visat intresse och vi tar oss hemöver igen.

Mötesordförande

Mötesssekreterare

.....

.....